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「海洋公園幻彩聖誕自助晚餐 2019」預訂表格 
Reservation Form for “Ocean Park Fantasy Christmas Dinner Buffet 2019” 

填妥表格後，請傳真至 (852) 2562-1500 或電郵至 restaurant@oceanpark.com.hk  
Please fill in the form and fax to (852) 2562-1500, or email to restaurant@oceanpark.com.hk 

查詢電話: (852) 3923-2161 (上午十時至晚上九時三十分) or (852) 3923-2323 (上午十時至晚上六時)  
Enquiry: (852) 3923-2161 (from 10:00am to 9:30pm) or (852) 3923-2323 (from 10:00am to 6:00pm) 

  

 訂購人資料 Contact Person Information (以下所有為必填欄位 All the below fields are mandatory) 

姓名 
Name:  

先生/ 太太/ 小姐 
Mr./ Mrs./ Ms.: 

  

 

聯絡電話 
Contact Number: 

電郵地址 
E-mail Address: 

  

 

智紛全年入場證號碼 (如有) 
SmartFun Annual Pass no. (if any):  

車牌號碼 (如適用)  
Car Plate no. (if any):  
(毎張訂座桌子可獲贈一張首四小時免費泊車優惠券，請參閱預訂條款及細則#7)  
(One first 4-hours free parking coupon for each table booking, refer to T&C #7) 

預訂詳情 Reservation Details 

請選擇晚餐日期:  
Please select dinner date: 

 2019 年 12 月 25 日 (星期三)  25 December 2019 (Wednesday) 
 2019 年 12 月 26 日 (星期四)  26 December 2019 (Thursday) 
 2019 年 12 月 27 日 (星期五)  27 December 2019 (Friday) 
 2019 年 12 月 28 日 (星期六)  28 December 2019 (Saturday) 
 2019 年 12 月 29 日 (星期日)  29 December 2019 (Sunday) 

晚餐地點 
Dinner Venue: 

 熊貓薈  
Club Panda  

晚餐時間 
Dinner Time: 

 *免費進入海洋公園時間為晚上六時 Free admission time of Ocean Park is 6:00pm.  
(請參閱預訂條款及細則#2 Refer to T&C #2) 

 晚上 6:00pm – 晚上 9:00pm  (最後進入熊貓薈用膳時間為晚上八時三十分 Time for last entry at Club Panda: 8:30pm) 

9 折早鳥優惠 (優惠只適用於 2019 年 12 月 9 日或之前預訂) 
10% early bird discount (Special offer only available for booking on or before 9 December 2019)  

請參閱預訂條款及細則#4  Refer to T&C #4 
 

不適用於已享優惠價的長者。 
Not applicable to senior who enjoyed the special price. 

 
價錢 
Price: 

 
 
 

成人（每位） 
Adult / person 

早鳥優惠  
Early Bird: 

2019 年 
12 月 9 日 
或之前預訂 

Booking on or  
before  

9 December 2019 

9 折優惠 
10% discount 

港幣 HK$468.0 x 位 
Person = HK$ 

小童（3-11 歲）（每位） 
Child (aged 3-11) / person 

9 折優惠 
10% discount 

港幣 HK$234.0 x 位 
Person = HK$ 

長者（65 歲或以上）（每位） 
Senior (aged 65 years old or above) 
/ person 

不適用 
N/A 

港幣 HK$260.0 x 位 
Person = HK$ 

成人（每位） 
Adult / person 

於 2019 年 
12 月 10 日 
或之後預訂 
Prices are  

applicable to 
booking on or 

after  
10 December 

2019 

原價 
Original Price 

港幣 HK$520.0 x 位 
Person = HK$ 

小童（3-11 歲）（每位） 
Child (aged 3-11) / person 

原價 
Original Price 

港幣 HK$260.0 x 位 
Person = HK$ 

長者（65 歲或以上）（每位） 
Senior (aged 65 years old or above) 
/ person 

原價 
Original Price 

港幣 HK$260.0 x 位 
Person = HK$ 

由職員填寫 For Staff Use Only 

Ref #: 

Received Date: 

Handle by: 
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｢智紛全年入場證｣會員額外 95 折早鳥優惠 (優惠只適用於 2019 年 12 月 9 日或之前預訂) 

Extra 5% early bird discount for SmartFun Annual Pass holders (Special offer only available for booking on or before 9 December 2019) 
請參閱預訂條款及細則#4  Refer to T&C #4 

 
不適用於已享優惠價的長者。 

Not applicable to senior who enjoyed the special price.   
 

(結帳時必需出示有效智紛全年入場證 A valid SmartFun Annual Pass is required for payment) 

優越卡 
Premium 
Pass 

成人（每位） 
Adult / person 

早鳥優惠  
Early Bird: 

 
2019 年 

12 月 9 日 
或之前預訂 

Booking on or 
before  

9 December 2019 

75 折優惠 
25% discount 港幣 HK$390.0 x 位 

Person = HK$ 

小童（3-11 歲）（每位） 
Child (aged 3-11) / person 

75 折優惠 
25% discount 港幣 HK$195.0 x 位 

Person = HK$ 

金卡 
Gold 
Pass 

成人（每位） 
Adult / person 

8 折優惠 
20% discount 港幣 HK$416.0 x 位 

Person = HK$ 

小童（3-11 歲）（每位） 
Child (aged 3-11) / person 

8 折優惠 
20% discount 港幣 HK$208.0 x 位 

Person = HK$ 

銀卡 
Silver 
Pass 

成人（每位） 
Adult / person 

85 折優惠 
15% discount 港幣 HK$442.0 x 位 

Person = HK$ 

小童（3-11 歲）（每位） 
Child (aged 3-11) / person 

85 折優惠 
15% discount 港幣 HK$221.0 x 位 

Person = HK$ 

 
長者（65 歲或以上）（每位） 
Senior (aged 65 years old or 
above) / person 

不適用 
N/A 港幣 HK$260.0 x 位 

Person = HK$ 

優越卡 
Premium 
Pass 

成人（每位） 
Adult / person 

會員折扣 
Member 
discount: 

 
於 2019 年 

12 月 10 日 
或之後預訂 
Booking on or 

after  
10 December 

2019 

8 折優惠 
20% discount 港幣 HK$416.0 x 位 

Person = HK$ 

小童（3-11 歲）（每位） 
Child (aged 3-11) / person 

8 折優惠 
20% discount 港幣 HK$208.0 x 位 

Person = HK$ 

金卡 
Gold 
Pass 

成人（每位） 
Adult / person 

85 折優惠 
15% discount 港幣 HK$442.0 x 位 

Person = HK$ 

小童（3-11 歲）（每位） 
Child (aged 3-11) / person 

85 折優惠 
15% discount 港幣 HK$221.0 x 位 

Person = HK$ 

銀卡 
Silver 
Pass 

成人（每位） 
Adult / person 

9 折優惠 
10% discount 港幣 HK$468.0 x 位 

Person = HK$ 

小童（3-11 歲）（每位） 
Child (aged 3-11) / person 

9 折優惠 
10% discount 港幣 HK$234.0 x 位 

Person = HK$ 

 
長者（65 歲或以上）（每位） 
Senior (aged 65 years old or 
above) / person 

不適用 
N/A 港幣 HK$260.0 x 位 

Person = HK$ 

 
 
 
 

 總數 Total  位 
Person  HK$ 

 
 
本人已閱讀海洋公園的個人資料收集聲明，包括在直接促銷中使用本人的個人資料有關的資訊。本人明白本人有權在下列方格內加上剔號 (“ ”) 
表示拒絕該等直接促銷。若本人不在下列方格內加上剔號 (“ ”)，海洋公園可使用本人的個人資料 (主要為本人的姓名及聯絡詳情) 向本人直接
促銷產品、服務、活動及其他標的 (主要為海洋公園或其商業或合作夥伴提供的消費產品及服務)，有關詳情請參閱海洋公園個人資料收集聲明。 
I have also read Ocean Park’s Personal Information Collection Statement, including the information about the use of my personal data in direct marketing. I 
understand that I have the right to opt-out from such direct marketing by ticking the box below. If I do not tick the box, Ocean Park may use my personal 
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data (primarily my/ our name and contact details) in direct marketing products, services, activities and other subjects to me (primarily consumer products 
and services offered by Ocean Park or its business associations or partners) as more particularly set out in the Personal Information Collection Statement. 
 
☐ 請不要向本人提供直接促銷資訊。 
   Please do NOT send direct marketing information to me. 

 

 

 

 

  

顧客簽署                                      日期  

Client’s Signature                                Date 

  

付款 Payment 

 
本人（持卡人）授權海洋公園以下述信用卡資料及交易金額繳付費用。 
I, the undersigned cardholder, give Ocean Park Corporation authorization to charge to my credit card number for the total amount listed below. 

銀行名稱 
Bank Name:  VISA Card          MASTER Card          AE 

信用卡號碼  
Card no: 

有效日期 
Card Expiry Date:    

持卡人姓名 
Card Holder's Full Name: 

交易金額(港幣) - 50%按金 
Transaction Amount (50% of the full payment): HK$ 

持卡人簽署 
Cardholder's Signature: 

日期 
Date: 
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預訂條款及細則 Reservation Terms and Conditions 

    1. 本園將於 3 個工作天內致電閣下以確認收妥預訂表格。如收不到本園的電話確認，建議閣下於辦公時間內直接致電餐飲服務預約中心 (852) 3923-
2161 (早上十時至晚上九時三十分) 或 (852) 3923-2323 (早上十時至晚上六時)。 
Confirmation call will be given to you within 3 working days upon receiving this reservation form. In case you do not hear from us, please call the Restaurant 
and Function Booking Centre at (852) 3923-2161 (from 10:00am to 9:30pm) or (852) 3923-2323 during (from 10:00am to 6:00pm).  

2. 「幻彩聖誕自助晚餐」不包括海洋公園日間入場門票，如需晚上六時前入場，需另行購買日間門票。 
The“Ocean Park Fantasy Christmas Dinner Buffet” price is exclusive of Ocean Park day time admission ticket, day admission ticket is required if admission 
time before 6:00pm. 

3. 3 歲以下小童、持香港身份證明文件或社會福利署簽發之長者咭的 65 歲或以上本港居民、持「殘疾人士登記證」人士、及持香港身份證明文件的
本港居民生日當天均可免費進場。  
Free admission is granted to children under 3 years old and local senior residents aged 65 years old or above with a Hong Kong Identity Card or the "Senior 
Citizen Card" issued by Social Welfare Department. Holders of a Registration Card for people with Disabilities and Hong Kong residents with a Hong Kong 
Identity Card visiting on their birthday may enter Ocean Park free of charge. 

4. 訂座時需收取 50%按金，按金將於用餐後全數扣減消費（必須現場出示按金收據方可扣減消費）。 
Deposit of 50% of the full payment is required upon reservation. The deposit will be fully deducted on the bill (copy of deposit receipt is required for deposit 
deduction). 

5. 座位先到先得，額滿即止。 
Limited seats are available on a first-come-first-served basis. 

6. 訂座一經確定，按金恕不退還或轉讓。 
Please note that the deposit is non-refundable and non-transferable after confirmation. 

7. 泊車優惠只適用於享用「幻彩聖誕自助晚餐」之客人，毎張訂座桌子可獲贈一張首四小時免費泊車優惠券；優惠券只適用於惠顧當天，每輛車只
限使用一張優惠券；消費以單一收據計算；泊車優惠券不可兌換現金或作現金找贖及不可與其他優惠同時使用 (包括智紛會員泊車優惠)。 
Parking offer is only available for guest who enjoyed “Fantasy Christmas Dinner Buffet”, one first 4-hours free parking coupon for each table booking will be 
provided. The coupon will only be effective on the receipt date; each coupon can only apply on one vehicle; spending amount is based on one single receipt. 
Parking offer coupon is neither refundable nor exchangeable for cash and cannot be used in conjunction with other promotional offers (including SmartFun 
Annual Pass parking discount) 

8. 「幻彩聖誕自助晚餐」不可與貴賓卡及其他優惠共用；「幻彩聖誕自助晚餐」可與指定信用卡優惠或「智紛全年入場證」會員折扣使用。 
“Fantasy Christmas Dinner Buffet” cannot be used in conjunction with Privilege VIP Card and other promotions; “Fantasy Christmas Dinner Buffet” can be 
used with designated credit card offer or “SmartFun Annual Pass” member discount. 

9. 晩上七時後公園內之其他動物設施、機動遊戲和景點將不會開放，歡迎瀏覽海洋公園網頁 www.oceanpark.com.hk或致電(852) 3923-2323 查詢詳情。 
All animal exhibits, thrill rides and attractions will not be in operation after 7:00pm, please visit Ocean Park’s website www.oceanpark.com.hk or call  
(852) 3923-2323 for details. 

10. 智紛全年入場證會員如欲享有「幻彩聖誕自助晚餐」優惠價，持有人須遵守智紛全年入場證使用守則。入場及結帳時需出示有效智紛全年入場證。 
SmartFun Annual Pass holders must enter the Park according to Terms & Conditions of SmartFun Annual Pass to enjoy the special offer of “Fantasy Christmas 
Dinner Buffet”. A valid SmartFun Annual Pass is required for admission and payment.  

11. 有關海洋公園｢智紛全年入場證｣指定之不適用日期請參閱網址 www.oceanpark.com.hk/en/smartfun-pass/overview   
For the blockout dates of Ocean Park SmartFun Annual Pass holders, please refer to website www.oceanpark.com.hk/en/smartfun-pass/overview  

12. 海洋公園公司對本推廣優惠之所有事宜均有最終而具約束力的決定權。 
In case of any dispute, the decision of Ocean Park Corporation shall be final and binding.           

 
 

如有疑問，歡迎於辦公時間內致電 (852) 3923-2161 (上午十時至晚上九時三十分)或(852) 3923-2323 (上午十時至晩上六時)與我們聯絡。 
If you have any questions, please feel free to contact us at: (852) 3923-2161 from 10:00am to 9:30pm or (852) 3923-2323 from 10:00am to 6:00pm. 
 

 

 

 

http://www.oceanpark.com.hk/
http://www.oceanpark.com.hk/
http://www.oceanpark.com.hk/en/smartfun-pass/overview
http://www.oceanpark.com.hk/en/smartfun-pass/overview
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